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Sammendrag etter gruppediskusjon PETS   
Område H 
 

 

 

 

Kløfta og Sørumsand RK var ikke tilsted på samlingen. 

 

Din planlegging av rotaråret basert på egne erfaringer og tidligere års KPM. 

 

Årnes RK  Viktig å få klubben med seg. Få og tydelige mål 

Eidsvoll Syd RK Nytt styre må engasjere. 

Gardermoen RK Fortsetter den positive trenden som finnes i klubben nå 

Aurskog-Høland Kontinuitet. Sterk fokus på rekruttering. 

Jessheim RK  Bygger videre på dagens gode trend. Viktig med rekruttering. 

Nannestad RK Fornyelse i klubben. Passive medlemmer utmeldt. 

Eidsvoll RK  Stor klubb, og det bygges videre på aktivt og godt arbeide. 

 

 

Hva ønsker du å prioritere i egen klubb basert på signaler om særskilte fokusområder. 

 

Årnes RK  Skape engasjement og kunnskap om Rotary til medlemmene. 

   Starte nye prosjekter 

Eidsvoll Syd RK Fortsette pågående prosjekter. Fokus på medlemsrekkruttering. 

Gardermoen RK Bygge videre……. 

Aurskog-Høland Fortsette pågående prosjekter. Skaffe flere kvinner i klubben. 

Jessheim RK  Fortsette pågående prosjekter. Jobbe med fortsatt godt miljø. 

Nannestad RK Tror på øket frammøte, og start av nye prosjekter. 

Eidsvoll RK  Fortsette arbedet som i dag….. 

 

 

Alle de innkommende prsidentene viste en ærlig forventning til det arbeidet og ansvaret som 

ligger foran. Og jeg synes det lover godt for året som kommer. 

 

 

Terje Strømssæther 
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